

Date: 14<sup>th</sup> February 2025.

## Subject: Postponement of Sports Day and Feria Event.

Dear Parents,

As we approach the holy month of Ramadan, a period dedicated to prayer and reflection, we have carefully evaluated our academic schedule and the current progress of our students. To ensure that their academic routines remain uninterrupted and to accommodate the unique considerations of this sacred time, we have decided to reschedule two major school events.

### Postponed Events:

- **Sports Day:** Originally planned for March, this event will now be held at a later date in April. The specific date will be communicated in due course.
- **Feria:** We are pleased to announce that Feria has been rescheduled for **April 18th, 2025**.

### About Feria 2025:

This year's Feria will be a vibrant, community-driven event, emphasizing student and parent participation. Key highlights include:

- **Parent-Led Stalls:** Parents interested in hosting stalls are invited to submit their applications. Due to limited space and high interest, stall allocations will be made on a first-come, first-served basis. Further details regarding the application process will be shared soon.
- **Student Council Activities:** Our Student Council, in collaboration with fellow students, will organize a variety of engaging games and leisure activities throughout the school premises.
- **International Cultural Showcase (KG to Grade 2):** Each classroom from Kindergarten to Grade 2 will represent a different country, promoting international mindedness and cultural awareness. Students will have the opportunity to explore these classrooms and learn about diverse cultures.
- **Global Day Celebration:** As part of Feria, we will celebrate Global Day, highlighting the rich tapestry of cultures within our school community.
- **“Crown's Got Talent”:** Organized by our curriculum team, this segment will feature performances by our gifted and talented students, showcasing their exceptional abilities on stage.
- **Academic Exhibitions:** Both the Arabic and English departments will present innovative projects and research initiatives, demonstrating the students' dedication to inquiry and innovation.

Feria 2025 promises to be a day filled with fun, excitement, and community spirit, bringing together families to celebrate our collective achievements.

In the coming days, we will provide more detailed information through various circulars, including:

- **Stall Booking Intent Forms**
- **Section-Specific Feria Activities**

We encourage you to review these communications carefully and register your interest promptly to ensure active participation.

Your involvement is crucial to making Feria 2025 a phenomenal success, as it has been in previous years.

We look forward to your enthusiastic participation in this joyous event.

Best regards,



**Dr. Kishor Pillai**  
Director / Principal

التاريخ: 14 فبراير 2025.

## الموضوع: تأجيل اليوم الرياضي ومهرجان كراون.

أولياء الأمور الأعزاء:

مع اقترابنا من شهر رمضان المبارك، وتقديرًا لخصوصية الشهر الفضيل، قمنا بإعادة النظر في التقويم المدرسي بعناية لقياس التقدم الحالي لطلبتنا، ولضمان استمرار عملية التعلم والتعليم دون انقطاع قررنا إعادة جدولة نشاطين رئيسيين.

الأنشطة المؤجلة:

- اليوم الرياضي: كان من المقرر أن يتم هذا النشاط في شهر مارس، ولكن سيؤجل إلى موعد آخر في شهر أبريل، لاحقًا سيتم إعلامكم بالتاريخ المحدد في الوقت المناسب.
- مهرجان كراون: يسعدنا أن نعلن أنه تم تأجيله إلى يوم الجمعة 18 أبريل 2025.

### مهرجان كراون 2025:

- المهرجان لهذا العام سيكون حدثًا حيويًا اجتماعيًا مع التركيز على مشاركة الطلبة وأولياء الأمور، حيث سيضم النقاط الرئيسية التالية:
- الأكشاك برعاية أولياء الأمور: ندعو أولياء الأمور الراغبين في الحصول على الأكشاك لتقديم طلباتهم، نظرًا للمساحة المحدودة وزيادة الطلب، يرجى العلم بأن توفر الأكشاك سيكون بأسبقية الحجز.
  - أنشطة مجلس الطلبة: سينظم مجلس الطلبة بالتعاون مع باقي الطلبة، مجموعة متنوعة من الألعاب الجذابة والأنشطة الترفيهية في جميع أنحاء المبنى المدرسة.
  - المعرض الثقافي الدولي (من الروضة إلى الصف الثاني): سيمثل كل صف دراسي من الروضة إلى الصف الثاني دولة مختلفة لتعزيز الوعي الثقافي واستكشاف الثقافات المتنوعة.
  - الاحتفال باليوم العالمي: كجزء من المهرجان، سنحتفل باليوم العالمي، ونسلط الضوء على النسيج الغني للثقافات داخل مجتمع مدرستنا.
  - مواهب كراون: سينظم فريق المناهج عروضًا لطلبتنا الموهوبين والمتفوقين، لإبراز قدراتهم الاستثنائية على المسرح.
  - المعرض الأكاديمي: سيقدم كل من قسمي اللغة العربية واللغة الإنجليزية مشاريع ومبادرات بحثية مبتكرة، مما يدل على تفاني الطلبة في الابداع والابتكار.

نعدكم بأن يكون مهرجان كراون 2025 يومًا مليئًا بالمرح والمتعة والاحتفال بإنجازتنا الجماعية مع العائلات.

في الأيام القادمة، سنقدم معلومات أكثر من خلال الرسائل، بما في ذلك:

- نماذج الاشتراك في حجز الأكشاك.
- أنشطة المعرض الخاصة بكل قسم.

إن مشاركتكم أمر بالغ الأهمية ليحقق مهرجان كراون 2025 نجاحًا مميّزًا كالسنوات السابقة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.